

التاريخ: 04 مايو 2023

الافاضل/بورصة مسقط المحترمين

تحية طيبة وبعد ،

**الموضوع: قرار لجنة التظلمات بتاريخ 2023/04/30**

بالإشارة إلى خطاب الهيئة العامة لسوق المال بتاريخ 14 فبراير 2023 ، وبيان إفصاح الشركة بشأن بطلان عضوية مجلس الإدارة للفاضل/ أناند بوديا والفاضل/ كامش تاتا ، كأعضاء مجلس إدارة مستقلين.

فإن شركة مسقط للتأمين ش.م.ع. تود إبلاغ المساهمين والمستثمرين بأن قرار لجنة التظلمات الموقرة بالهيئة العامة لسوق المال، بموجب رسالتها المؤرخة 30 أبريل 2023 ، قد وافق على التظلم المقدم من قبل العضوين المشار إليهما أعلاه ومن ثم تم إلغاء قرار الهيئة العامة لسوق المال وتأكيد صحة عضوية كل من الفاضل / كامش تاتا والفاضل/ أناند بوديا كعضوين مستقلين في مجلس إدارة الشركة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

لصالح وبالنيابة عن /

شركة مسقط للتأمين ش.م.ع.ع



*Almeera*

ألينا ميرين أوثوب

القائمة بأعمال المدير المالي

Date:04 May 2023

M/s Muscat Stock Exchange

After compliments,

**Subject: CMA decision dated 30.04.2023**

This is in reference to CMA letter dated 14th February 2023, and to the company disclosure statement regarding the invalidity of the directorship of Board of Directors members Mr. Anand Budhia and Mr. Kamesh Tata as independent directors.

Muscat Insurance Company S.A.O.G would like to inform the Shareholders and Investors that the decision from the Honorable Grievance Committee of the Capital Market Authority vide its communication dated April 30, 2023, accepted the grievance submitted by the above directors and rejected the CMA decision confirming the validation of the membership of Mr. Kamesh Tata and Mr. Anand Budhia as independent directors in the membership of the Board of Directors of the company.

Yours sincerely,

For and on behalf

**Muscat Insurance Company SAOG**

  
**Ms. Aleena Merin Uthup**

**Acting CFO**

